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Raadsinformatiememo Stand van zaken verkeersplan centrum Schagen 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

Hierbij informeer ik u over de stand van zaken betreffende het verkeersplan voor het 

centrum van Schagen. In het eerder toegestuurde plan van aanpak is een concept 

planning opgenomen waarbij rond september 2021 een verkeerplan klaar zou zijn. 

Door vertraging in het proces kan deze planning niet meer worden gehaald. Ik leg u 

graag uit wat de redenen hiervoor zijn. 

 

Op 20 oktober 2020 is het plan van aanpak voor het verkeersplan besproken en 

goedgekeurd door het college. Op 27 oktober is in de gemeenteraadsvergadering 

aangegeven dat de raad graag het plan van aanpak wil bespreken in een volgende 

vergadering. Zodoende is het plan van aanpak op 24 november besproken. Er zijn een 

aantal aandachtspunten meegegeven. Een belangrijke wijziging in het proces betreft 

de vraag om een klankbordgroep bestaande uit raadsleden. In december en januari is 

naar aanleiding van een oproep onder gemeenteraadsleden de klankbordgroep 

gevormd. Vervolgens is er in februari een eerste overleg geweest met deze 

klankbordgroep. Daarin zijn belangrijke, aanvullende kaders genoteerd voor de 

uitvraag van een bureau dat het participatietraject zal begeleiden. Pas na dit overleg 

kon de werkelijke uitvraag worden gestart. De toevoeging van een klankbordgroep in 

het proces heeft zodoende ervoor gezorgd dat er later dan voorzien kon worden 

gestart met het aanbestedingstraject. 

 

Een aanbesteding is gebonden aan minimale termijnen. Er zal in de komende periode 

een bureau worden geselecteerd. Op basis van de laatste stand van zaken zal het 

participatietraject in de week van 3 mei starten. Vooralsnog betekent het dat de 

resultaten van het participatietraject in september of oktober kunnen worden 

besproken met de gemeenteraad. De resultaten uit het participatietraject zullen 

vervolgens moeten worden verwerkt tot het werkelijke verkeersplan. De inschatting is 

nu dat dit tegen het einde van 2021 zal worden opgeleverd. 

 

In een later stadium informeer ik u over de precieze invulling van het 

participatieproces. 
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Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Hans Heddes 


